
Carrer Sant Antoni, 13 
08394 Sant Vicenç de Montalt 
Tel. 93 791 05 11 - Fax: 93 791 29 61 
http://www.svmontalt.cat 

 

- 1 - 

ACTA DE LA SESSIÓ EXTRAORDINÀRIA DE PLE DE L'AJUNTAMENT DEL 
PLE DE SANT VICENÇ DE MONTALT, CELEBRADA EN 1a. 
CONVOCATÒRIA EL 18 DE DESEMBRE DE 2017. 
 
 
Identificació de la sessió 
Núm.: PLE2017/11 
Caràcter: EXTRAORDINÀRIA 
Data: 18 de desembre de 2017 
Horari: de 20.00 a 21.53 hores 
Lloc: Sala de Sessions de la Casa Consistorial de Sant Vicenç de Montalt. 
 
Assistents: 
 

- Sr President MIQUEL ÀNGEL MARTÍNEZ I CAMARASA  (CIU) 
- Sr Vocal AMADEU CLOFENT ROSIQUE  (CIU) 
- Sr Vocal MARIA LLUÏSA GRIMAL I COLOMÉ  (CIU) 
- Sr Vocal ENRIC MIRALLES TORRES  (CIU) 
- Sr Vocal GEMMA DURAN FRANCH  (CIU) 
- Sr Vocal ROBERT SUBIRON OLMOS  (CIU) 
- Sr Vocal JAUME ARCOS VINYALS  (9SV) 
- Sr Vocal JAUME GUMÀ NOEL  (9SV) 
- Sr Vocal BERTA SALA CASANOVAS (ESQUERRA + AM) 
- Sr Vocal  ENRIC PARDO MATAS  (ESQUERRA + AM) 
- Sr Vocal BENITO PÉREZ GONZÁLEZ  (CIUTADANS-PARTIDO DE LA 

CIUDADANÍA) 
- Sr Vocal JAVIER SANDOVAL CARRILLO  (PSC) 
- Sr Vocal FRANCISCO GUILLEM MOLINS  (PP) 

 
Secretària: 
 
Cristina Marín Carcassona, Secretària accidental 
 
 
 
El senyor President obre la sessió per tractar els assumptes inclosos al següent 
 
 
    ORDRE DEL DIA 
 
 
Primer.- APROVACIÓ INICIAL, SI ESCAU, DEL PRESSUPOST, PLANTILLA 
DE PERSONAL, BASES D’EXECUCIÓ DEL PRESSUPOST DE L’ANY 2018. 
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Segon.- APROVACIÓ, SI ESCAU, DE LA RELACIÓ DE LLOCS DE 
TREBALL DE L’ANY 2018. 
 
Tercer.- APROVACIÓ, SI ESCAU, DE L’AGENDA DE PARTICIPACIÓ 
CIUTADANA DE L’ANY 2018. 
 
 
 
 
Primer.- APROVACIÓ INICIAL, SI ESCAU, DEL PRESSUPOST, PLANTILLA 
DE PERSONAL, BASES D’EXECUCIÓ DEL PRESSUPOST DE L’ANY 2018. 
 
Identificació de l’expedient :  
 
Departament/ Solꞏlicitant: REGIDORIA D'HISENDA 
Expedient:  2017/1371 59 PRESS  
Contingut: APROVACIÓ INICIAL, SI ESCAU, DEL PRESSUPOST, PLANTILLA 
DE PERSONAL I BASES D'EXECUCIÓ DEL PRESSUPOST  DE L'ANY 2018. 
 
A.- PRESENTACIÓ DE LA PROPOSA.  A continuació el Sr Amadeu Clofent 
Rosique,  portaveu del grup Municipal de CIU exposa l’assumpte. Fa una 
lectura íntegra de la memòria de l’Alcaldia que acompanya el pressupost,  per 
situar tothom i es transcriu tot seguit: 
 
“MEMÒRIA EXPLICATIVA DEL PROJECTE DE PRESSUPOST MUNICIPAL 

 

Miquel Àngel Martínez i Camarasa, Alcalde-President de l’Ajuntament de Sant 
Vicenç de Montalt, amb motiu de l’elaboració del pressupost ordinari per a 
l’exercici de 2018, i en compliment del que estableix l’article 168.1.a) del Text 
Refós de la Llei d’Hisendes Locals aprovat per Reial Decret  2/2004, de 5 de 
març, i de l’article 18.1.a) del Reial Decret 500/1990, de 20 d’ abril, pel que es 
desenvolupa el Capítol I del Títol VI del la Llei Reguladora de les Hisendes 
Locals, en relació a l’expedient d’aprovació del Pressupost Municipal per al 
exercici 2018, eleva al Ple de la Corporació el Projecte de Pressuposts General 
i les seves bases d’execució, amb un import total 8.635.359,48 €, al que 
acompanya aquesta memòria explicativa de les modificacions més importants 
respecte al pressupost anterior:  

 

LÍNIES GENERALS 

A l’hora d’elaborar aquest projecte de Pressupost per al proper exercici de 
2018, s’ha donat compliment a la normativa vigent, la qual consta detallada als 
informes que formen part de l’expedient. 



 

 - 3 - 

 
En aquest exercici no hi ha una variació destacable en l’import de les despeses 
corrents. Es mantenen els serveis de qualitat, que busquen l’excelꞏlència. És 
remarcable el pes específic que tenen en el pressupost les polítiques 
mediambientals i el gran esforç que suposa la despesa social. 
 
Aquest 2018, la despesa més destacable és la despesa en inversió. La xifra 
global del pressupost d’inversions de 2018 s’ha incrementat de forma 
considerable respecte l’anterior pressupost inicial, gairebé duplicant-se,  
justificada en gran mesura perquè es pretenen portar a terme una sèrie 
d’inversions que cal executar, entre les quals destaquen la finalització del Parc 
dels Germans Gabrielistes, inversió iniciada en 2016 que s’ha de culminar i el 
canvi de la gespa del camp de futbol. 
 

INGRESSOS PER IMPOSTOS I TAXES (CAPÍTOLS I, II Y III) 

Capítol I: Impostos directes. Els impostos directes comprenen l'Impost de 
Béns Immobles, l'Impost d'Activitats Econòmiques, l'Impost de Vehicles de 
Tracció Mecànica i l'Increment del Valor dels Terrenys de Naturalesa Urbana. 

  

 Experimenta un increment global del 6,04%, que representa augment en 
el pressupost de 229.000 euros, respecte l’exercici anterior. 
 

 Es rebaixa el tipus impositiu de l’IBI urbana, que passa a ser del 0,450, 
per no incrementar la pressió fiscal, com a conseqüència de la revisió 
cadastral de 2009, la qual cosa suposa un increment mitjà dels rebuts 
del 3,54%.  

 
 Així mateix, s’ha incrementat el tipus de l’IBI rústega, que passa a ser de 

0,691, la qual cosa suposa un increment mitjà dels rebuts del 3,60%.  
 

 La resta de tipus impositius dels impostos directes s’han congelat. 
 

 Pel que fa a l’impost per l’increment de valor dels terrenys de naturalesa 
urbana s’han consignat 100.000 euros més que l’any passat, amb motiu 
de la tendència dels darrers exercicis, tot i que les xifres de liquidació del 
pressupost sempre són superiors a les previsions inicials. 
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Capítol II: Impostos indirectes. Ingressos que provenen en concret de 
l'Impost sobre Construccions, Instalꞏlacions i Obres. 

 L’únic impost indirecte és l’Impost de construccions i obres (ICIO). 
 El tipus impositiu d’aquest impost indirecte no ha variat respecte l’any 

anterior. 
 Tot i detectar-se una lleugera recuperació econòmica, s’ha optat per un 

criteri de prudència en aquest capítol, i s’ha seguit la mateixa línia que 
l’exercici anterior, i s’ha pressupostat la mateixa quantitat, 100.000 
euros. 

Capítol III: Taxes i altres ingressos. Els ingressos previstos per operacions 
corrents procedents de taxes, preus públics i altres ingressos: 

 Els ingressos previstos són de 1.822.406 euros, la qual cosa suposa un 
increment del 9,32% 

 Els ingressos previstos del capítol III s’han incrementat 
considerablement d’acord amb l’evolució dels drets reconeguts dels 
darrers 2 anys. 

Capítol IV: Transferències corrents, que corresponen a subvencions, 
aportacions i transferències no finalistes rebudes, ascendeix a  1.712.228,69 €. 
L’increment de la previsió inicial respecte l’any passat és de 5,99%. Aquest 
increment ve determinat per les diferents línies de subvencions de la Diputació 
de Barcelona. 

Capítol V: Ingressos patrimonials. Els ingressos patrimonials provenen de 
rendes d'immobles, que ascendeixen a 288.000 €. 

Aquest capítol ha sofert un considerable increment respecte l’exercici de 2017, 
un 217,88%, a causa de la previsió d’ingressos de SOREA. Es preveu que al 
2018 es pugui acabar de formalitzar l’acord amb SOREA, que per una banda 
afecta als ingressos, encara queda pendent arribar a l’acord definitiu sobre els 
comptes de 2014, 2015 i 2016 i per l’altra banda afecta a les despeses, on es 
preveu la partida d’inversió de 100.000 euros per millorar la xarxa d’aigua i 
també queda pendent de decisió l’estudi d’una possible bonificació en les 
tarifes d’aigua de certs colꞏlectius. 

INGRESSOS DE CAPITAL. 

Capítol VI: Alienació d’inversions reals. 
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No s’ha previst cap ingrés per aquest concepte, ja que no es preveu a curt 
termini l’alienació d’immobilitzat. 

Capítol VII: Transferències de capital.  

Aquest capítol s’ha calculat d’acord amb la previsió de subvencions solꞏlicitades 
per a inversions que concedeix la Diputació de Barcelona, així com la 
subvenció complementària que ha concedit la Diputació de Barcelona per a 
finalitzar la inversió del Parc dels Germans Gabrielistes, i el Programa 
Complementari de Reforma i Millora d’Equipaments Locals en el marc del Pla 
Xarxa de Governs Local pel que fa a l’any 2018. També es preveu la subvenció 
que cada any atorga l’AMTU per a l’adquisició de marquesines i mobiliari, amb 
el detall següent: 

Diputació  de  Barcelona.  Rehabilitació  i  condicionament  Parc  dels  Germans 
Gabrielistes 

213.000,00

Diputació de Barcelona. PC Reforma i millora equipaments locals  92.000,00

Diputació de Barcelona. Subvenció per electrificació flota vehicles  5.000,00

Diputació de Barcelona. Subvenció implantació nova gespa Camp de Futbol  50.000,00

Diputació de Barcelona. Subvenció Espai lliure per a gossos i circuit "d'agility"  23.594,20

Diputació  de  Barcelona.  Subvenció  Construcció  vorera  per  millorar  itinerari 
escolar 

10.000,00

Subvenció AMTU adquisició marquesines i mobiliari  15.000,00

 

S’han solꞏlicitat subvencions per a més actuacions que es troben en fase 
d’estudi, en el cas que siguin concedides, serà necessària la modificació 
d’aquest capítol d’ingressos, així com el capítol corresponent de despesa. 

Capítol VIII: Actius financers. 

En aquest capítol s’ha previst l’ingrés procedent del Consell Comarcal 
corresponent al retorn de la bestreta a curt termini per la contractació de plans 
d’ocupació, per un import de 26.000 euros, que coincideix amb la previsió del 
capítol VIII de despeses de l’exercici. 

 

Capítol IX: Passius financers. El passiu financer ve reflectit pels ingressos 
provinents d'operacions de crèdit concertades per la Corporació. 

En aquest capítol s’ha previst que es solꞏlicitin dos crèdits per un valor total de 
259.130,59 euros per al finançament de part de les inversions previstes per a 
l’exercici, d’acord amb el quadre de finançament de les inversions. Es tracta 
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d’una previsió i en funció de l’evolució real dels ingressos i les despeses durant 
l’any, s’adoptaran les decisions oportunes, pel que fa a la seva execució.  

 

 

AVALUACIÓ DE LES DESPESES 

DESPESES CORRENTS 

Capítol I: Despeses de Personal. 

 Es produeix un increment del 1,01%, respecte l’any 2017, explicat per 
l’increment de l’1% de les retribucions del personal per a l’exercici 2017 i 
que per tant es pressuposten també en el 2018, que ha estat aprovat en 
virtut de les previsions establertes a la Llei 3/2017, de 27 de juny, per la 
qual s’aproven els pressupostos per l’exercici 2017.  
 
Com a novetats significatives en la plantilla de personal, s’han previst 
una sèrie de places de treballadors en règim laboral, que en exercicis 
anteriors es trobaven pressupostades, però en canvi, no tenien el seu 
reflex en la plantilla. Aquests canvis no suposen cap variació en el 
pressupost de despeses, sí per contra, en la plantilla de personal. 
Tots aquests canvis han estat oportunament reflectits en l’annex de 
personal que comprèn la plantilla de personal per a l’exercici 2018. 
 
 

Capítol II: Despeses en béns corrents i serveis. 

 Pel que fa a les despeses destinades a béns corrents i serveis, s’han 
consignat les despeses ordinàries de funcionament i s’ha tingut en 
compte els contractes de prestació de serveis de tercers, amb les 
corresponents actualitzacions. Totes les quantitats contemplen inclòs 
l'IVA corresponent. 

 El capítol II de despesa s’incrementa un 1,83% respecte pressupost 
inicial de l’any 2017. En general el capítol II de despesa no ha sofert 
grans variacions, a excepció de la despesa corresponent a la neteja dels 
immobles municipals. Aquesta aplicació pressupostària ha sofert un 
increment del 60,42 %, explicat per l’augment d’immobles inclosos al 
contracte i en especial per l’augment del preu/hora del servei de neteja, 
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el qual ha calgut actualitzar per trobar-se totalment desfasat en relació 
amb els preus de mercat. 

 Així mateix, s’han contemplat en el pressupost inicial les aplicacions 
corresponents a la contractació de diversos professionals els quals està 
prevista la seva continuïtat durant el 2018. 

 

Capítol III: Despeses financeres. 

 Es proposa un decrement del -57,14% respecte l’exercici anterior, ja que 
s’ha adequat la consignació pressupostària a la despesa real. Les 
condicions financeres dels préstecs formalitzats són excelꞏlents. 
 

Capítol IV: Transferències corrents. 

 Aquest capítol en general té caràcter continuista. Una de les despeses 
més significatives d’aquest capítol és la de necessitats a les famílies, 
que es manté amb la consignació de 45.000 euros. 

 El capítol IV de depesa experimenta un increment de 13.751,40 euros, 
que suposa un 3,94%. L’únic canvi important és el canvi de capítol del 
servei de gestió de la ràdio municipal que es va preveure inicialment a 
2017 a capítol II i posteriorment es va canviar a capítol IV a la 
modificació de crèdit 2/2017 i que ara es continua pressupostant a 
capítol IV. 

 

DESPESES DE CAPITAL 

Capítol VI: Inversions reals. 

El capítol VI corresponent a les inversions ha sofert un increment del 87,35% 
respecte el pressupost inicial de 2017, motivat principalment per la previsió de 
la majoria de les inversions ja en pressupost inicial.  
L’exercici de 2017 va preveure una consignació inicial de 738.050 euros, en 
canvi en aquest proper exercici de 2018, es consigna una quantitat de 
1.382.700 euros. L’explicació ve motivada amb la previsió d’algunes inversions 
de consideració, com són la finalització de l’Obra del Parc dels Germans 
Gabrielistes i la substitució de la gespa artificial del Camp de Futbol Municipal. 
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També es pot destacar com a novetat de 2018 la previsió d’una aplicació 
d’inversió per a la millora de les infraestructures de la xarxa d’aigua, dotada 
amb 100.000 euros, gràcies a les regularitzacions d’exercicis anteriors. 

Aquestes tres inversions ascendeixen 980.000 euros que suposen el 70,88% 
de tot el capítol VI del Pressupost. 
 

Capítol VII: Transferències de capital. 

En aquest exercici s’han consignat dues actuacions. En primer lloc, s’ha previst 

la consignació de 37.000 que l’Ajuntament haurà d’aportar a la Diputació de 

Barcelona per al perllongament de la vorera a l’Avinguda Montaltnou per donar 

seguretat als vianants que utilitzen la parada del bus. També s’ha consignat 

una partida de subvenció a l’AMPA de l’Escola Sot del Camp, que ha presentat 

un projecte subvencionable que per al 2018 serà d’inversió i, per tant, s’ha de 

preveure en el capítol VII.  

Capítol IX: Passius financers. 

La previsió inicial d’aquest capítol coincideix exactament amb la previsió inicial 
de 2017.” 

Es transcriu a continuació la proposta d’acord: 
 
Format el Pressupost General d’aquest Ajuntament corresponent a l’exercici 
econòmic 2018, així com, les seves Bases d’Execució i la Plantilla de Personal 
comprensiva de tots els llocs de treball, de conformitat amb allò que estableixen 
els articles 168 i 169 del Text Refós de la Llei Reguladora d’Hisendes Locals 
aprovat per Reial Decret Legislatiu 2/2004 de 5 de març, i l’article 18 del Reial 
Decret 500/1990, de 20 d’abril, pel qual es desplega el Capítol I del Títol VI de 
la Llei 39/1988 i tots els altres documents que, segons la llei, han d'integrar 
l'expedient corresponent. 

Vist l’informe d’Intervenció en relació al compliment dels objectius contemplats 
a la Llei Orgànica 2/2012 d’Avaluació del Compliment de l’Objectiu d’Estabilitat 
Pressupostària (LOEPSF), del qual   es desprèn el compliment dels objectius 
de la regla de la despesa, estabilitat pressupostària i sostre d'endeutament, el 
qual està oportunament arxivat a l’expedient administratiu, amb la resta 
d’informes i documents preceptius. 

Es PROPOSA AL PLE de la Corporació l’adopció dels acords següents: 
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Primer.- Aprovar inicialment el pressupost general de l'ajuntament per a 
l'exercici 2018, conjuntament amb la plantilla del personal, les bases d'execució 
i tots els altres documents que l'acompanyen, d'acord amb el resum següent: 
 

Ingressos  Cap. Previsió Inicial 2018 

Capítol I: Impostos directes  1 4.019.000,00 

Capítol II: Impostos indirectes  2 100.000,00 

Capítol III: Taxes, preus públics i altres ingressos 3 1.822.406,00 

Capítol IV: Transferències corrents  4 1.712.228,69 

Capítol V: Ingressos patrimonials  5 288.000,00 

Capítol VI: Alienació d'inversions reals  6 0 

Capítol VII: Transferències de capital  7 408.594,20 

Capítol VIII: Actius financers  8 26.000,00 

Capítol IX: Passius financers  9 259.130,59 

TOTALS  8.635.359,48 

Despeses  Cap. Crèdit Inicial 2018 

Capítol I: Despeses de personal  1 3.561.780,12 

Capítol II: Despeses en béns corrents i serveis 2 2.915.252,88 

Capítol III: Despeses financeres  3 3.000,00 

Capítol IV: Transferències corrents  4 363.048,30 

Capítol V: Fons de contingència i altres imprevistos 5 0,00 

Capítol VI: Inversions reals  6 1.382.700,00 

Capítol VII: Transferències de capital  7 38.875,56 

Capítol VIII: Actius financers  8 26.000,00 

Capítol IX: Passius financers  9 344.702,62 



 

 - 10 - 

TOTALS  8.635.359,48 

2018

Ingressos corrents  7.941.634,69 

Ingressos de capital  408.594,20 

Ingressos financers  285.130,59 

Total ingressos  8.635.359,48 

2018

Despeses corrents  6.843.081,30 

Despeses de capital  1.421.575,56 

Despeses financeres  370.702,62 

Total Despeses  8.635.359,48 

Recursos Propis  753.850,77 

Segon.- Aprovar inicialment la plantilla de personal, comprensiva de tots els 
llocs de treball reservats a funcionaris, personal laboral i personal eventual, 
següent: 
 
  
PLANTILLA  ANY 2018   

  

Grup  

Subgrup 

Places 
  

  
Ocupades  Vacants  Total 

  

A) PERSONAL FUNCIONARI 
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Funcionaris d'habilitació estatal 

Subescala secretaria: Secretari/ària  A1 1     1

Subescala intervenció‐tresoreria: Interventor/a A1    1  1

Subescala intervenció‐tresoreria: Tresorer/a  A1    1  1

Escala d'administració general       

     Subescala tècnica: TAG  A1 0  2  2

     Subescala de gestió A2 2  0  2

     Subescala administrativa  C1 6  1  7

     Subescala auxiliar  C2 2  6  8

     Subescala subalterna  AP 0  1  1

Escala d'administració especial       

     Subescala tècnica       

          Arquitecte/a   A1 0  1  1

          Arqutiecte/a tècnic/a   A2 0  1  1

         Tecnic/a mitjà/ana de medi ambient (50%) A2 0  1  1

     Subescala de seveis especials       

Comeses especials: Auxiliar tècnic/a Inspec. i manteniment  C2 0  1  1

Comeses especials: Oficial tècnic/a Informàtic  C1 1  0  1

Classe policia local: Caporal  C2 2  0  2

Classe policia local: Agent policia local  C2 12  3  15

B) PERSONAL LABORAL   

Professor/a de música  A2 0  10 10

Tècnic/a mitjà/ana Treballador/a social  A2  0  1  1

Tècnic/a mitjà/ana Educador/a social   A2  1  0  1

Tècnic/a mitjà/ana Mestre/a educació infantil  A2 1  0  1
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Tècnic/a mitjà/ana Esports   A2 1  0  1

Tècnic/a mitjà/ana Bibliotecari/ària  A2 0  1  1

Tècnic/a mitjà/ana Inserció laboral   A2 0  1  1

Tècnic/a Educació Infantil   C1 4  2  6

Monitor/a d'activitats C1 0  3  3

Treballador/a familiar  C2 0  2  2

Aux. Administratiu/va  C2 0  7  7

Aux. Tècnic/a Inspec i manteniment   C2  0  1  1

Aux. Tècnic/a cultura  C2 0  1  1

Oficial 1a.   C2 2  1  3

Oficial 2a.   C2 0  3  3

Operari/ària   C2 1  5  6

Peó   AP 0  4  4

Zelador/a de medi ambient  AP 0  1  1

Conserge *  AP 0  5  5

* Conserge: un dels conserges té una jornada equiparable al 67% de la jornada ordinària 

 
Tercer.- Obrir un període d'informació pública de 15 dies hàbils, amb la inserció 
d'un edicte en el BOPB de Barcelona i en el tauler d'anuncis de l'ajuntament, 
per tal que qualsevol persona interessada pugui presentar reclamacions.  

Quart.- Disposar que l'aprovació inicial s'entendrà elevada a definitiva, sense 
necessitat d'un nou acord exprés, en el cas que durant el període d'informació 
pública no es presentin reclamacions, es donarà publicitat al pressupost i a la 
plantilla en la forma prevista per la llei i s'enviarà una còpia certificada dels 
documents aprovats a la Generalitat de Catalunya i a l'Administració de l'Estat. 

Cinquè.- Facultar expressament i tant àmpliament com en dret sigui necessari, 
el Sr. Alcalde perquè formalitzi en nom de l'ajuntament qualsevol document que 
sigui necessari en relació a l'efectivitat d'aquest acord. 

Sisè.- Remetre còpia a l’Administració de l’Estat, així com també a Direcció 
General d’Administració Local de la Generalitat de Catalunya. 
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B.- INTERVENCIONS. 
  

A continuació es reflecteixen les opinions sintetitzades de cada grup municipal 
d’acord amb l’article 109 del Real Decreto 2568/1986, de 28 novembre, pel 
qual s’aprova el Reglament d’Organització, Funcionament i Règim Jurídic de 
les Entitats Locals, remetent-se expressament a l’àudio del Web municipal si es 
vol l’audició de la Sessió plenària. 
 
 
Pren la paraula el senyor Jaume Gumà Noel, portaveu de 9SV, qui vol felicitar 
en primer lloc el senyor Vicenç Llorens, interventor accidental, per la feina feta. 
Ha elaborat una presentació amb un pressupost clar i de fàcil consulta, que ha 
estat de gran ajuda per entendre les dades. No està tant d’acord amb algunes 
partides del pressupost. Està sorprès perquè hi ha una relació d’un 80-20, 
seguint el principi de Pareto, cosa que suposa que s’emporta un 80% del 
pressupost només un 20% de les partides. No creu que sigui la millor opció. 
Creu que la inversió al Parc dels Germans Gabrielistes és molt elevada, suposa 
el 43.26% del pressupost. El seu grup ho hagués estructurat diferent. També 
troba desmesurada la gespa del camp de futbol, es tracta d’una inversió molt 
elevada. Pel que fa a l’aigua, caldrà decidir on s’aplica. El seu programa ja 
preveia un espai per gossos al bicicross. També han detectat que en adquisició 
de mobiliari s’hi destinen molts recursos, fins a 53.500 euros en total. Creu que 
són uns pressupostos electoralistes. Aprofita l’avinentesa per formular unes 
preguntes en relació al pressupost: l’aplicació de 25.000 euros corresponent a 
ampliació d’equips informàtics es deu a una inversió especial? L’import de 
5.000 euros en millora d’equipaments esportius a què es destina? Així com 
l’adequació d’edificis diversos amb 5.000 euros? Considera que sembla que es 
tracti de poca previsió, poca estructura. Quant al casal de cultura, es preveu 
mobiliari, no estava acabat? Pel que fa al tòtem del centre cívic, apunta que el 
seu grup considera que hi ha ubicacions millors, com passa amb el Passeig, 
quan no hi ha cap lloc on puguis preguntar. Per contra, troba que són escasses 
les partides relatives a vídeovigilància, després dels darrers episodis soferts al 
municipi, així com les de renovació de les instalꞏlacions d’enllumenat públic. 
 
A continuació, pren la paraula el senyor Enric Pardo Matas, portaveu d’ERC, 
per fer les següents intervencions: 
 

 Primer de tot felicitar a l’equip d’Intervenció per la feina feta, la 
informació i les explicacions donades. És de tots conegut que ens 
trobem en una situació excepcional, eleccions, pressupostos generals 
del “Reino d’Espanya” no aprovats i el que això comporta per la 
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economia local, la Generalitat Intervinguda, les eleccions del 21D en 
condicions desiguals entre les forces que es presenten.  

 Per això, ERC hem volgut ser prudents i valorar els pressupostos essent 
també coherents amb la situació que estem vivint darrerament, 
Coherència es la paraula i ho dic per aquells que vulguin buscar altres 
significats al sentit de vot que aquesta nit donarà Esquerra, el poble de 
SVM ha de continuar amb normalitat, l’Ajuntament ha de disposar 
d’eines que li permetin complir amb les inversions i acudir a les 
subvencions que altres organismes convoquin i per això son necessaris 
el pressupostos municipals 

 No tindria sentit haver donat suport a unes ordenances fiscals i després 
tombar els pressupostos, torno a dir, ERC hem de donar coherència a 
les accions del govern i a les nostres accions com oposició 

 Nosaltres som tossuts a l’hora de demanar, evolució en la transparència, 
més diàleg, més participació dels grups municipals en les polítiques 
municipals, govern més proactiu i que recerqui el màxim consens entre 
les forces polítiques que conformem l’Ajuntament. I veiem un canvi 
positiu en aquest sentit per part de l’Alcalde i el seu equip de govern. 
Tenim línea de lactants a l’EBM, s’ha arribat a un consens que d’aquí 
dos anys s’armonitzaran els preus de totes les linees de l’EBM que 
actualment te un aula de lactants amb un preu desproporcionat si ho 
comparem amb altres municipis de l’entorn, tenim espais per gossos un 
fet al parc dels germans i l’altre pressupostat per l’any 2018 al parc del 
Terral, els costos de l’escola de música son mes eficients, mica en mica 
més informació, mes transparència, audiències publiques per la 
ciutadania, etc. en definitiva vostès escolten les propostes i nosaltres 
ens alegrem d’això. 

 Evidentment hi han partides que no ens agraden com per exemple els 
265.000 euros de la implantació de la gespa del camp de futbol que no 
sabem si es prioritari o es podria esperar un any més, però es un 
pressupost que Esquerra no ha fet, l’han fet vostès i per tant no hem 
d’estar satisfets al 100%. En linees generals es veuen augments en les 
partides socials (5%), sanitat (10%), cultura (6%) i educació (+-2%), així 
com una contenció en la despesa de serveis públics sense que a priori, 
aquests serveis es vegin perjudicats. 

 Per tant, i abans que persones que actualment no estan en política però 
formen part d’alguns Consells d’Administració d’empreses, repescades 
per alguna formació, ens vulguin “desinfectar”, o d’altres que sí que 
estan en política es presumeixen de tallar-nos el cap perquè tenim idees 
diferents o es vulguin carregar el nostre model lingüístic, la nostra 
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escola, i la pluralitat dels nostres mitjans públics amb un relat sorgit dels 
principis bàsics de la dreta mes profunda... abans que passi tot això, li 
donarem suport als pressupostos que avui ens presenten. I acabo, ara 
que començarem un nou exercici pressupostari, no recordo en tot aquest 
temps que estic de regidor que per el Ple hagin donat compte del 
període mig de pagament a proveïdors com tampoc de les execucions 
pressupostàries trimestrals, cosa que ens marca la normativa vigent, 
Aquest podria ser un dels motius pel que es podrien fer Plens mensuals 
d’aquí a final de legislatura. 

 
En tercer lloc, pren la paraula el senyor Benito Pérez González, regidor de 
Ciutadans. També se suma a la felicitació als tècnics municipals per la feina 
ben feta. El senyor Pérez manifesta que no pot donar suport als pressupostos 
perquè detecta partides que contemplen temes identitaris. No obstant, sí que 
està d’acord amb la plantilla de personal i també amb les bases d’execució, 
però com es vota de forma conjunta, no pot votar a favor. 
 
El senyor Javier Sandoval Carrillo, regidor del PSC, pren la paraula i també vol 
agrair al senyor Vicenç Llorens, interventor accidental, la feina feta. Quan un 
està al govern fa els pressupostos i per tant, les inversions són de govern, i s’hi 
pot estar o no d’acord. Hi ha partides que li sobten. Veu que les partides de 
videovigilància han baixat. Han robat a la zona del Golf i creu que caldria 
reforçar la vigilància. En canvi, veu una partida de solidaritat i cooperació amb 
7.500 euros i no sap ben bé a què es dediquen. No vol entrar en contestar a 
Esquerra, sap que és un moment difícil, si el sentit del vot del pressupost té a 
veure amb el procés... Esquerra ha votat sempre en contra del pressupost, té 
totes les actes. Cal treballar pel poble i pel municipi. 
 
El senyor Francesc Guillem Molins, regidor del PP, pren tot seguit la paraula 
per fer la següent intervenció: 
 
“Felicitar  a  l´Interventor,  en  Vicenç,  per  la  bona  feina  amb  la  pressentació  i  confecció  dels 

pressupostos. 

Sabem i ens consta lo important que es per un Ajuntament aprobar els Pressupostos per a un 

nou exercici. 

Desde el Partit Popular de Sant Vicenç de Montalt, és la nostre intenció participar activament 

en les decissions importants per al Municipi, avui estem aquí reunits per aprobar en Plenari els 

Pressupostos per l´any 2018. 

Malauradament NO PODREM DONAR RECOLZAMENT al Pressupostos del 2018 i no pensin que 

és  una  decissió  per  a  dificultar  ni  perjudicar  al  poble,  si  no  tot  el  contrari,  és  una  decissió 

pressa obligadament i pel bé dels nostres veins i veines, degut als segúents arguments. 
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 No ens posarem amb l´augment o decrement del munt de partides de cada Regidoria 

que  tenim  dins  dels  Pressupostos,  però  sí  que  ens  hem  revisat  exhaustivament  el 

Capitol  d´Inversions.  Inversions  algunes  d´elles  finançades  parcialment  amb 

subvencions per part de la Diputació de Barcelona. 

 Hi  ha  47  partides  de  noves  inversions  per  al  2018,  amb  un  import  total  de 

1.421.575,56€. En  les que ens  trobem 5  inversions al Parc dels Germans Gabrielistes 

per  un  import  de  615.000€,  canvi  de  gespa  de  camp  de  futbol  per  un  import  de 

265.000€, millora de xarxa de canonades d´aigua per un import de 100.000€ entre les 

més importants, tótem pel Centre Cívic, parc Agility per a gossos, vehicles per brigada, 

i d´altres fins arribar a les 47 partides. 

 Peró  en  seguretat  de  videovigilància  tan  sols  es  volen  invertir  10.000€,  un  33,33% 

menys d´inversió que en els 2 darrers anys. 

 El Parc dels Germans Gabrielistes,  tothom el vol arreglat  i maco, és clar  i evident, és 

més, en el nostre programa electoral de  les darreres eleccions del 2015 era un punt 

que nosaltres apostàvem per a potenciar‐lo, igual que la seguretat.  

 Per què ofertem un canvi de gespa al camp de futbol en 265.000€, si jo personalment 

amb una  simple  consulta  a  unes  empresses  especialitzades,  he  aconseguit  2  ofertes 

molt més económiques, una per 150.000€ i una altre per 159.000€, amb un estalvi de 

106.000€ que es podria pressupostar a una altra partida, no creuen? 

 En  10  de  les  47  partides  es  volen  destinar  1.079.000€  del  1.421.000€  del  total 

d´inversions. 

 Veient  el  capítol  d´inversions,  sembla  clarament  un  pressupost  electoral,  vaja,  per 

començar  a  fer  Campanya  Electoral  pel Maig  del  2019,  però  des  del  Partit  Popular, 

opinem, que totalment equivocat i els hi pregunto el següent a l´equip de Govern. 

 De què serveix anar al Parc dels Germans a gaudir de la natura, si no tenim seguretat 

suficient, per què serveix que els nostres fills tinguin una nova gespa al camp de futbol 

si  no  tenim  seguretat  suficient,  per  què  serveix  portar  els  nostres  gossos  a  un  parc 

agility si no tenim seguretat suficient, per què volem cambiar canonades d´aigua si no 

tenim  seguretat  suficient  i  ademés  SOREA ens  va  informar  de  que  erem el municipi 

amb millors xarxes de canonades del Maresme. 

 El Partit Popular ha demanat un augment en la partida de seguretat en videovigilància 

de 10.000€ a 80.000€ en moltes ocasions a les darreres setmanes, amb una negativa 

constant per part del Govern en que no ho veien posible encaixar‐ho, no obstant, amb 

ánims  de  col.laboració  per  part  del  nostre  partit,  si  en  aquest  Ple  el  Govern  es 

compromet  a  aplicar  la  propera  o  properes  modificacions  de  crèdit  al  capítol  de 

seguretat en videovigilància, li donariem recolzament als Pressupostos del 2018.  

 Un apunt més perque ens gastem un 33,33% menys que  l´últim exercici, és que han 

baixat un 33,33% els robatoris o actes bandàlics en el nostre Municipi en el darrer any? 

 Si  no  cuidem  als  nostres  veïns  i  veïnes  amb  la  máxima  seguretat  qualsevol  altre 

inversió sobra en el nostre Municipi.” 
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Fetes totes les intervencions, el senyor Amadeu Clofent, portaveu de CiU i 
regidor de gestió econòmica, procedeix a donar-ne resposta. Dóna les gràcies 
en primer lloc per tots els agraïments rebuts. No ho ha tingut gens fàcil i vol fer 
palesa la gran vàlua de l’interventor.  
Quant al Parc dels Germans, reconeix que l’import és elevat, però hi ha un gran 
import subvencionat. A més, cal començar la línia començada, no es pot deixar 
a mitges. No ho entén com a electoralisme, farien tard. Es tracta d’un enclau al 
qual se li vol donar vida i que serveixi de nexe entre els nuclis del poble. S’ha 
d’acabar. Es voldria fer una concessió administrativa per fer-hi un bar i s’hi vol 
programar actes de festa major, respectant l’espai, perquè hi convisquin 
l’esbarjo i el paisatge. 
Pel que fa a la gespa del camp de futbol, s’hi posa gespa, però també es fa una 
obra de drenatge, que fins ara no funcionava prou bé. La idea és que duri 12 
anys més, perquè té una vida útil d’uns deu anys.  
Quan es facin les licitacions s’espera que hi hagi baixes i aquests sobrants es 
podrien destinar a seguretat o altre cosa. 
Quant al bicicross, reconeix que ho va sortir bé, és un espai que no ha cuallat. 
Com rectificar és de sabis, han optat per un espai per a gossos, ja que s’ha 
previst una altra subvenció. 
Pel que fa al mobiliari, no és té més remei que fer la despesa, semblen molts 
diners, però cada any es gasten. 
La despesa en informàtica aquest any compta amb la compra de la signatura 
biomètrica. Després també hi ha partides amb import petit, que creuen que cal 
mantenir-les perquè sempre es gasten. 
En relació al mobiliari del casal de cultura, se n’ha de dotar la tercera planta. 
Pel que fa al tòtem, es pot entrar en criteris i opinions, és una inversió 
arriscada, però creuen que pot ser interessant tenir-lo.  
Quant al tema de les càmeres, s’ha de recordar els més de 400.000 euros que 
l’Ajuntament ha invertit en sistema de videovigilància, és una inversió molt 
important. La seguretat és un bé de la ciutadania i és una aposta que sempre 
ha fet el govern. Un increment de càmeres suposa increment de despesa en 
softwares i servidors, el manteniment ja costa uns 20.000 euros l’any. És una 
despesa molt important.  
En el cas que hi hagi una modificació de crèdit, si així es creu que és necessari, 
es podria fer més inversió en seguretat.  
Aquests són els projectes que hi ha sobre la taula avui per avui, això no vol dir 
que si hi ha romanents, es pugui reforçar la segureta  de zones més 
conflictives. També és cert que han variat els sistemes emprats pels lladres, 
abans venien amb cotxes i ara ho fan amb taxis. Tot això complica el valor 
afegit de les càmeres. No donen per tancat el tema, però tampoc vol adquirir un 
compromís de 80.000 euros en aquest moment, caldrà fer-ne una valoració. 
La partida de l’enllumenat ha disminuït perquè l’any passat es va fer una 
inversió molt gran amb el crèdit de l’IDAE. A més estem arribant al final del 
trajecte, gràcies al gestor energètic, Vicenç Colomé, que cal felicitar. S’han fet 
moltes inversions en regularització i legalització de quadres, cosa que ha 
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suposat grans estalvis i compliment de la normativa. El retorn és molt 
interessant, el gestor energètic prepararà un informe amb els retorns i estalvi, 
tot i que la companyia elèctrica hagi incrementat els preus de l’electricitat.  La 
inversió feta en els darrers anys ha suposat una millora mediambiental amb 
retorn. 
Aprofita per fer un agraïment a Esquerra més enllà del sentit del vot. Cada 
vegada més intenten ser més transparents i captar propostes. Tots els regidors 
fan propostes assenyades i l’Equip de Govern mira de recollir-les, com per 
exemple l’Escola de Música. Es tracta d’un referent cultural del municipi i des 
de la Regidoria d’Ensenyament s’està aconseguint el que es pretenia. Al 
concert de l’Escola de Música van tenir molt èxit diverses actuacions grupals 
fantàstics. A l’Escola Bressol també s’hi han aprovat canvis de tarifes perquè es 
tenia raó, s’escolta l’oposició i tots han vist que cal tenir “planter”. Tenir més 
transparència és un dels reptes més importants, es trealla amb la llei de 
transparència, però cal donar-li un gran impuls. Si hi ha dubtes, suggeriments, 
impressions, cal posar-les sobre la taula i parlar.  
Fa menció a la intervenció del senyor Benito Pérez quan ha dit que es fan 
coses que portava el seu programa. Se n’alegra, perquè això demostra que són 
projectes de poble, que són bons per la majoria dels veïns. 
Recull la proposta del senyor Pardo de donar compte del PMP al Ple, que cal 
fer-ho. També vol fer un tancament acurat i transparent, fer-ho millor.  
Alguns regidors han dit que es tractava d’un pressupost lineal i ell prefereix 
titllar-lo de “continuista”, que no vol dir que sigui dolent. Hi ha un PAM aprovat i 
s’ha de seguir la seva línia. S’ha fet un esforç en aquest pressupost pel que fa 
al capítol 6. En altres exercicis es desvirtuava el pressupost, perquè no es 
preveien les grans inversions al pressupost inicial. Han posat les cartes sobre 
la taula, han mostrat què pretén fer l’Equip de Govern. Sí que hauran de fer 
modificacions de crèdit, perquè s’han presentat solꞏlicituds de subvenció a la 
Diputació de Barcelona i encara no han respost. Quan se sàpiga la resolució, 
caldrà fer una modificació del pressupost. Es faran modificacions justificades, el 
pressupost és un document viu.  
En darrer lloc, aclareix que a la partida de solidaritat i cooperació s’hi preveuen 
els apadrinaments i que la seguretat privada es contracta alguna vegada per a 
vigilància de fires quan no hi ha efectius policials. 
Creu que ha contestat tot el que se li ha preguntat. 
 
El senyor Jaume Gumà Noel, portaveu de 9SV, agraeix les explicacions 
donades per part del regidor de Gestió Econòmica. No li ha constat sobre a què 
es destina la partida de millores en comunicació digital. Defensa que la 
ubicació del tòtem podria ser una altra, com Montalpark. Pel que fa a la 
seguretat, si som tan punters en el sistema de videovigilància, li sap greu 
perquè després no som capaços d’enxampar algú que entra en casa d’una 
persona a les 5.30 de la matinada i no puguem enxampar-lo o persones que 
treuen propaganda electoral i no siguem capaços d’identificar els culpables. 
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També vol preguntar el senyor Benito Pérez quines partides identitàries ha 
detectat al pressupost. 
 
El senyor Clofent  manifesta que poden tenir discrepàncies ideològiques, però 
que si el sentit del vot és per això. 
 
El senyor Pérez respon que no volia dir partides identitàries exactament, sinó 
que hi ha despeses en recursos humans per exempel que es destinen a aquest 
tema.  També l’Ajuntament pertany a l’AMI. Hi ha despeses en mitjans de 
comunicació. Si es gasten diners en aquests aspectes no estaran d’acord. 
L’increment de l’IBI s’acumula any rere any. En canvi les despeses de personal 
no augmenten tant. En seguretat opina que hi ha moltes càmeres, potser no 
són del tot eficients, no vol que se’l mal interpreti, però cal trobar un equilibri 
entre seguretat i llibertat, cal reflexionar-hi. 
 
El senyor Javier Sandoval Carrillo, regidor del PSC, agraeix les explicacions del 
senyor Clofent. Afegeix que tot i la despesa en seguretat, segueix havent-hi 
problemes. Proposa fer una informativa política o oberta per parlar de 
seguretat, per saber què s’està fent des de l’Ajuntament. És un problema 
generalitzat de la zona, però hi ha gent del poble que té por. Cal fer un esforç 
encara superior com per exemple una campanya de seguretat a parts del 
poble. Creu que caldria fer reunions amb els veïns per estudiar altres 
possibilitats, com podria ser la seguretat privada. Proposa que els caps dels 
partits polítics puguin ser-hi o que se’ls expliqui com ha anat.  
 
El senyor Alcalde li respon que ja està convocada només amb l’alcaldia, però 
preguntarà els veïnsper veure si hi poden assistir. 
 
El senyor Francesc Guillem, regidor del PP, manifesta que el senyor Clofent 
s’ha esplaiat en la intervenció. Pel que fa al Parc dels Germans Gabrielistes, 
cal recordar que la subvenció correspon al 50%, l’altre 50% són diners propis 
que es gasten. Seria com anar de rebaixes i intentar gastar el mínim possible, 
si el que es compra no feia falta, no és una bona actuació. 
Quant a la gespa, ell no disposava de tota la informació, no se li havia explicat 
en cap moment que hi havia part d’obra civil. 
El tema de la seguretat és un assumpte que preocupa a tots. El PP creu que és 
necessària, que a la primera modificació de crèdit que es faci, s’incloguin 
80.000 euros en seguretat. Insisteix en el pronunciament al Govern sobre si ho 
faran o no. Tenim la sort de viure en un poble amb un nivell de renda per càpita 
més dels més alts d’Espanya i els lladres ho saben. El cas de la zona del Golf, 
caldria que s’aconseguissin més compromisos de l’empresa que gestiona el 
camp, com instalꞏlació de xarxes metàlꞏliques als perímetres del camp, ja que 
és la principal entrada que tenen els lladres. El PP, en resum, demana tenir 
més informació i un pronunciament exprés sobre el compromís del govern 
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sobre si tirarà endavant la modificació de crèdit per incloure inversió en 
seguretat. 
 
El senyor Jaume Arcos Vinyals, regidor de 9SV, manifesta que l’Ajuntament va 
ser ingenu. Les càmeres no són 100% segures, és impossible. Estem davant 
un problema important. Per tant, caldria fer una reunió monogràfica per buscar 
altres maneres o alternatives. Es podria mirar què fan altres pobles amb 
circumstàncies similars a les nostres, fer balanç dels resultats obtinguts en 
diversos anys, estudiar a fons la problemàtica per veure quines solucions es 
poden trobar. El que no pot ser és que hi hagi zones del poble on visquin amb 
por. 
 
El senyor alcalde pren la paraula per explicar que altres municipis vénen a Sant 
Vicenç interessats en veure el nostre sistema de videovigilància, perquè som 
pioners i és molt punter. És de gran utilitat. No obstant, segur que hi haurà 
altres sistemes com podrien ser els drons, que caldrà estudiar-los i avaluar-los, 
també la instalꞏlació de càmeres perimetrals a les cases, seria una altra solució. 
S’està estudiant a fons tota la problemàtica. Es convidarà als regidors a la 
Junta de Seguretat, perquè se’ls informi de les actuacions que es porten a 
terme per part de Mossos i Policia Local. Els sistemes emprats pels lladres ha 
evolucionat molt, s’han de pensar molt bé les solucions. El que està clar és que 
la seguretat és una prioritat, no només de Sant Vicenç de Montalt. No obstant, 
cal ser conscients que si es colꞏloquen més càmeres, s’incrementa la despesa 
en seguretat. Comprometre’s no poden fer-ho, no vol fer un brindis al sol, no ho 
pot assegurar. Això sí, vol seguir millorant la seguretat del poble.  
Quant a les inversions pressupostades, el Parc dels Germans és un projecte 
integral que cal acabar. A més, es compta amb subvencions. La gespa és una 
inversió que calia fer, per tema de perillositat. L’actual tenia més de 10 anys i ja 
no aguanta més, i cal afegir-hi el problema estructural. Tot sortirà a concurs, 
per tant, les empreses que s’hi puguin presentar podran millorar els 
pressupostos a les seves ofertes. Les inversions són elevades però s’han de 
fer de qualitat perquè perdurin en el temps. No és un pressupost electoralista. 
El pressupost té una part tècnica, elaborada per una persona molt compromesa 
i una part política, que el que fa és copsar l’opinió de la gent. La gespa la 
demanaven molt perquè era una necessitat. La inversió de les carrosses 
estava al programa electoral, però ha calgut fer un canvi i pressupostar la 
teulada de l’Ajuntament, perquè és una prioritat.  
 
C.- ACORDS 
 
Finalment, es procedeix a la votació amb el següent resultat:  
 
GRUP Nº 

vots 
VOT 
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CIU 7 SÍ 

9SV 2 ABST 

ERC+AM 2 SÍ 

C’s 1 NO 

PSC 1 ABST 

PP 1 ABST 

 

El PLE acorda, per majoria absoluta l’aprovació dels acords detallats a la part 
expositiva. 

El senyor alcalde agraeix la confiança. També manifesta que faran tot el 
possible en matèria de seguretat i se’ls convocarà a una Junta de Seguretat. 
També afirma que mantindran una reunió per parlar dels plenaris mensuals i 
que es donarà compte al ple del Termini mitjà de pagaments. 

 

 

Segon.- PRP2017/1317   APROVACIÓ, SI ESCAU, DE LA RELACIÓ DE LLOCS DE 
TREBALL DE L'ANY 2018.    
 
 
A.- PRESENTACIÓ DE LA PROPOSA.  A continuació el Sr Amadeu Clofent 
Rosique,  portaveu del grup Municipal de CIU  exposa l’assumpte. Aclareix la 
diferència entre plantilla i RLT, la plantilla té càrrega al pressupost, en canvi, la 
RLT no. 
 
Identificació de l’expedient :  
 
Departament/ Solꞏlicitant: REGIDORIA D'HISENDA 
Expedient:  2017/1371 59 PRESS  
Contingut: APROVACIÓ, SI ESCAU, DE LA RELACIÓ DE LLOCS DE 
TREBALL DE L'ANY 2018. 
 
Cal aprovar la relació de llocs de treball per a l’any 2018. A continuació es 
detalla: 



Carrer Sant Antoni, 13 
08394 Sant Vicenç de Montalt 
Tel. 93 791 05 11 - Fax: 93 791 29 61 
http://www.svmontalt.cat 
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Ajuntament de Sant Vicenç 
de Montalt 

 

RELACIÓ DE LLOCS DE 
TREBALL  

  

DENOMINACIÓ DEL LLOC 

Enquadr
ament 
orgànic 

CARACTERÍSTIQUES 
ESSENCIALS DEL LLOC 

Altres 
característiq

ues   
REQUISITS 

Altres 
requisit

s    

Conceptes 
retributius  

  Tipologia de 
jornada  

Mobil
itat 
inter
adm 

Dota
ció Àmbit 

de 
treball 

Subg
rup 
Clas
sif 

C
D 

Esc
ala 

Sub 
Esc
ala 

Funci
ons 

RESE
RVA 
DE 

LLOC 
per a 

funcio
nari 

labora
l 

event
ual 

 
For
ma 
de 

provi
sió 

Titulació

Niv
ell 
Cat
alà 

Idioma, 
Carnet 

de 
conduir
, Carnet 
manipul

ació 
aliment

s, 
d'instalꞏ

lació 
elèctric
a, etc. 

Comple
ment 

específi
c 

Altres 
comple
ments 

retributi
us del 

lloc  

Administratiu/iva de SG i de 
personal  

SG C1 
1
6 

AG 
Ad
m. 

6 F CM 

Batxillerat
, FP de 
segon 
grau o 
C.F de 
grau 
superior 

C1   
8.232,9

4 
  Jornada estàndard   1 
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Administratiu/iva de SG i jutjat 
de pau 

SG C1 
1
6 

AG 
Ad
m. 

7 F CM 

Batxillerat
, FP de 
segon 
grau o 
C.F de 
grau 
superior 

C1   
8.232,9

4 
  Jornada estàndard   1 

Administratiu/iva de SG, 
Tresoreria i Intervenció 

SG C1 
1
6 

AG 
Ad
m. 

5 F CM 

Batxillerat
, FP de 
segon 
grau o 
C.F de 
grau 
superior 

C1   
8.232,9

4 
  Jornada estàndard   1 

Administratiu/iva de ST ST C1 
1
6 

AG 
Ad
m. 

20 F CM 

Batxillerat
, FP de 
segon 
grau o 
C.F de 
grau 
superior 

C1   
8.232,9

4 
  Jornada estàndard   2 

Administratiu/va de SG i 
Secretaria 

SG C1 
1
6 

AG 
Ad
m. 

4 F CM 

Batxillerat
, FP de 
segon 
grau o 
C.F de 
grau 
superior 

C1   
8.232,9

4 
  Jornada estàndard   1 

Administratiu/va d'OAC  SG C1 
1
6 

AG 
Ad
m. 

8 F CM 

Batxillerat
, FP de 
segon 
grau o 
C.F de 
grau 
superior 

C1   
8.232,9

4 
  Jornada estàndard   1 

Agent de Policia local  G C2 
1
2 

AE SE 51 F CM 

Graduat 
escolar, 
FP de 
primer 
grau o 
C.F.G.M. 
Haver  
superat el 
curs 
específic 

B2 C.C.  
13.104,

44 
  Torns rotatius    12 
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impartit 
per 
l'E.P.C. 

Agent Interí G C2 
1
0 

AE SE 53 F CM 

Graduat 
escolar, 
FP de 
primer 
grau o 
C.F.G.M. 
Haver  
superat el 
curs 
específic 
impartit 
per 
l'E.P.C. 

B2 C.C.  
4.614,2

2 
  Torns rotatius    3 

Arquitecte/a    ST A1 
2
6 

AE Tec. 11 F  CM 
Arquitect
ura     

C1   
35.889,

23 
  Jornada reduïda   1 

Arquitecte/a tècnic/a ST A2 
2
0 

AE Tec. 18 F  CM 

Arquitect
ura 
tècnica o 
Enginyeri
a 
d'edificaci
ó   

C1   
14.742,

96 
  Jornada reduïda   1 

Auxiliar adm. CAP. SP C2 
1
4 

    56 L CM 

Graduat 
escolar, 
FP de 
primer 
grau o 
C.F.G.M. 

C1   
6.132,8

2 
  

Jornada reduïda de 
matí  

  1 

Auxiliar adm. de SG i 
intervenció  

SG C2 
1
4 

AG Aux. 57 F CM 

Graduat 
escolar, 
FP de 
primer 
grau o 
C.F.G.M. 

C1   
6.132,8

2 
  Jornada estàndard   4 

Auxiliar adm. de SP SP C2 
1
4 

AG Aux. 45 F CM 

Graduat 
escolar, 
FP de 
primer 
grau o 
C.F.G.M. 

C1   
6.132,8

2 
  Jornada estàndard   1 
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Auxiliar Adm. de ST ST C2 
1
4 

AG Aux. 21 F CM 

Graduat 
escolar, 
FP de 
primer 
grau o 
C.F.G.M. 

C1   
6.132,8

2 
  Jornada estàndard   1 

Auxiliar adm. de suport a 
policia local 

G C2 
1
4 

AG Aux. 52 F CM 

Graduat 
escolar, 
FP de 
primer 
grau o 
C.F.G.M. 

C1   
6.132,8

2 
  

Jornada especial 
partida i dissabtes 

  1 

Auxiliar Adm. de suport a 
Salut pública i consum  

SP C2 
1
4 

AG Aux. 44 F CM 

Graduat 
escolar, 
FP de 
primer 
grau o 
C.F.G.M. 

C1   
6.132,8

2 
  Jornada estàndard   1 

Auxiliar adm. d'escola de 
música 

SP C2 
1
4 

AG   46 L CM 

Graduat 
escolar, 
FP de 
primer 
grau o 
C.F.G.M. 

C1   
6.132,8

2 
  Jornada estàndard   1 

Auxiliar adm. d'OAC SG C2 
1
4 

AG Aux. 13 F CM 

Graduat 
escolar, 
FP de 
primer 
grau o 
C.F.G.M. 

C1   
6.132,8

2 
  Jornada estàndard   2 

Auxiliar administratiu 
Biblioteca 

SP C2 
1
4 

  Aux. 42 L CM 

Graduat 
escolar, 
FP de 
primer 
grau o 
C.F.G.M. 

C1   
6.132,8

2 
  

Contínua de tarda 
amb 2 matins. Tots 

els dissabtes 
  1 

Auxiliar tècnic/a de cultura SP C2 
1
2 

    55 L CM 

Graduat 
escolar, 
FP de 
primer 
grau o 
C.F.G.M. 

C1   
9.574,5

2 
  Jornada estàndard   1 

Auxiliar tècnic/a d'obres i 
serveis 

ST C2 
1
2 

AE Tec. 22 F CM 
Graduat 
escolar, 
FP de 

C1 C.C. 
12.730,

76 
  Jornada estàndard   1 
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primer 
grau o 
C.F.G.M. 

Cap d'àrea de Serveis 
Generals  

SG 
A1/A

2 
2
4 

AG   58 F LL.D.

Llicenciat
ura, grau 
/ o 
diplomatu
ra 
università
ria 

C1       pendent de jornada     

Cap d'àrea de Serveis 
Territorials 

ST 
A1/A

2 
2
4 

    12 F LL.D.

Llicenciat
ura, grau 
/ o 
diplomatu
ra 
università
ria 

C1       pendent de jornada     

Cap de Brigada ST C2 
1
1 

    23 L CE 

Graduat 
escolar, 
FP de 
primer 
grau o 
C.F.G.M.   

B2 C.C. 
15.313,

83 
  Jornada estàndard   1 

Cap de l'OAC SG C1 
1
7 

AG 
Ad
m. 

10 F CE 

Batxillerat
, FP de 
segon 
grau o 
C.F.G.S. 

C1   
14.799,

18 
  Jornada estàndard   1 

Caporal G C2 
1
7 

AE SE 50 F CM 

Graduat 
escolar, 
FP de 
primer 
grau o 
C.F.G.M. 
Mínim de 
2 anys 
d'antiguit
at en la 
categoria 
immediat
ament 
inferior i 
haver  
superat el 
curs 

B2 C.C.  
17.151,

99 
  Torns rotatius    1 
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específic 
impartit 
per 
l'E.P.C. 

Caporal- Cap de policia local  G C2 
1
8 

AE SE 16 F CM 

Graduat 
escolar, 
FP de 
primer 
grau o 
C.F.G.M. 
Mínim de 
2 anys 
d'antiguit
at en la 
categoria 
immediat
ament 
inferior i 
haver  
superat el 
curs 
específic 
impartit 
per 
l'E.P.C. 

B2 C.C.  
19.241,

23 
  Torns rotatius    1 

Conserge d'escoles SP AP 
1
2 

    48 L CM 

Certificat 
d'escolari
tat o 
equivalen
t  

B1   
6.493,5

1 
  Jornada estàndard   2 

Conserge d'instalꞏlacions 
municipals* 

SP AP 
1
2 

    47 L CM 

Certificat 
d'escolari
tat o 
equivalen
t  

B1   
6.493,5

1 
  Jornada estàndard   2 

Conserge-Notificador/a de 
serveis territorials  

ST AP 2 AE 
Sub

. 

14 

F CM 

Certificat 
d'escolari
tat o 
equivalen
t  B1 

  
7.082,2

3 
  Jornada estàndard   1 

Coordinador/a de Serveis 
personals 

SP 
A1/A

2 
      59   LL.D.

Llicenciat
ura, grau 
/o 
diplomatu
ra 

C1       Jornada estàndard     
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università
ria 

Director/a Biblioteca SP A2 
2
4 

    41 L CM 

Diplomat
ura o 
grau en 
Biblioteco
nomia i 
Documen
tació 

C1   
7.045,1

2 
  

Contínua de tarda 
amb 2 matins. Tots 

els dissabtes 
  1 

Director/a Escola bressol SP A2 
2
6 

    34 L CE 

Diplomat
ura o 
grau en 
Magisteri 
especialit
at en 
Educació 
Infantil. 

C1   
3.231,6

0 
  

Reduïda i partida 
matí-tarda 

  1 

Director/a Escola de música  SP A2 
2
2 

    60 L 
Rotat

iu  

Diplomat
ura o 
grau en 
Magisteri 
especialit
at en 
educació 
musical. 

C1   
14.376,

10 
         

3.283,67   
Jornada reduïda de 

tarda 
  1 

Educador/a Escola bressol SP C1 
1
2 

    35 L CM 

FP de 
segon 
grau, 
C.F.G.S. 
educació 
infantil  

C1   
6.903,8

5 
  

Reduïda i partida 
matí-tarda 

  6 

Educador/a social SP A2 
1
8 

AG   38 L CM 

Diplomat
ura o 
grau en 
Educació 
social  

C1 C.C. 
5.156,0

7 
  Jornada estàndard   1 

Enginyer/ tècnic/a  ST A2 
2
0 

AE Tec. 61 F  CM 
Enginyeri
a tècnica  

C1 C.C. 
14.743,

15 
  Mitja jornada    1 

Interventor/a SG A1 
2
6 

HN Int 62 FH 
Conc
urs  

Llicenciat
ura o 
grau en 
Dret, 
Ciències 
Polítiques 

*   
18.762,

57 
  

Jornada estàndard i 
horari flexible  

  1 
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i de 
l'Administ
ració, així 
com en 
Ciències 
Polítiques 
i 
Sociologi
a, 
Economia
, ADE o 
en 
Ciències 
Actuarials 
i 
Financere
s. Ser 
funcionari 
del Cos 
d’Habilita
ció 
Nacional 
correspon
ent. 

Monitor/a d'esports SP C1 
1
4 

    63 L CM 

Batxillerat
, FP de 
segon 
grau o 
C.F de 
grau 
superior 

C1   
8.400,6

9 
  Jornada reduïda   3 

Oficial 1a Jardineria ST C2 
1
0 

    25 L CM 

Graduat 
escolar, 
FP de 
primer 
grau o 
C.F.G.M. 

B2 C.C. 
12.154,

43 
  Jornada estàndard   1 

Oficial 1a Manteniment 
elèctric 

ST C2 
1
0 

    24 L CM 

Graduat 
escolar, 
FP de 
primer 
grau o 
C.F.G.M. 

B2 
C.C./ 
C.I.E. 

12.154,
43 

  Jornada estàndard   1 

Oficial 2a conductor/a vehicles 
brigada 

ST C2 9     26 L CM 
Graduat 
escolar, 

B2 
C.C./ 
C.I.E. 

9.726,9
6 

  Jornada estàndard   1 
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FP de 
primer 
grau o 
C.F.G.M. 

Oficial 2a. Manteniments ST C2 9       L CM 

Graduat 
escolar, 
FP de 
primer 
grau o 
C.F.G.M. 

B2 
C.C./ 
C.I.E. 

9.726,9
6 

  Jornada estàndard   1 

Oficial 2a Pintura ST C2 9     27 L CM 

Graduat 
escolar, 
FP de 
primer 
grau o 
C.F.G.M. 

B2 C.C. 
9.726,9

6 
  Jornada estàndard   1 

Operari/ària polivalent ST 
C2/A

P 
9     30 L CM 

Certificat 
d'escolari
tat / o 
Graduat 
escolar 

B1 C.C. 
7.578,6

6 
  Jornada estàndard   5 

Peó Brigada Municipal ST AP 9       L CM 
Certificat 
d'escolari
tat 

B1 C.C. 
6.058,7

0 
  jornada estàndard   4 

Professor/a de música SP A2 
2
2 

    64 L CM 

Diplomat
ura o 
grau en 
Magisteri 
especialit
at en 
educació 
musical. 

C1   
14.376,

10 
  Reduïda de tarda   9 

Responsable de magatzem ST C2 9     29 L CM 

Graduat 
escolar, 
FP de 
primer 
grau o 
C.F.G.M. 

B2 C.C. 
7.578,6

6 
  Jornada estàndard   1 

Secretari/ària SG 
A1/A

2 
2
6 

HN 
Sec
-int 

1 FH 
Conc
urs  

Llicenciat
ura o 
grau en 
Dret, 
Ciències 
Polítiques 
i de 

*   
22.526,

15 
  

Jornada estàndard i 
horari flexible  

  1 



 

 - 31 - 

l'Administ
ració, així 
com en 
Ciències 
Polítiques 
i 
Sociologi
a, 
Economia
, ADE o 
en 
Ciències 
Actuarials 
i 
Financere
s. Ser 
funcionari 
del Cos 
d’Habilita
ció 
Nacional 
correspon
ent. 

Secretari/ària SG A1 
2
6 

HN Sec 65 FH 
Conc
urs  

Llicenciat
ura o 
grau en 
Dret, 
Ciències 
Polítiques 
i de 
l'Administ
ració, així 
com en 
Ciències 
Polítiques 
i 
Sociologi
a, 
Economia
, ADE o 
en 
Ciències 
Actuarials 
i 
Financere
s. Ser 

*   
22.526,

15 
  

Jornada estàndard i 
horari flexible  

  1 
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funcionari 
del Cos 
d’Habilita
ció 
Nacional 
correspon
ent. 

TAG  de Serveis Territorials  SG A1 
2
4 

AG Tec. 15 F  CM 

Llicenciat
ura o 
grau en 
Dret, 
Economia
, 
Administr
ació i 
Direcció 
d’Empres
es, 
Ciències 
Actuarials 
i 
Financere
s, 
Ciències 
polítiques 
o titulació 
equivalen
t. 

C1   
17.715,

22 
  Jornada estàndard   0 

TAG de Secretaria SG A1 
2
4 

AG Tec. 2 F CM 

Llicenciat
ura o 
grau en 
Dret, 
Economia
, 
Administr
ació i 
Direcció 
d’Empres
es, 
Ciències 
Actuarials 
i 
Financere
s, 
Ciències 
polítiques 

C1   
17.715,

22 
  Jornada estàndard   0 
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o titulació 
equivalen
t. 

Tècnic/a auxiliar d'informàtica SG C1 
2
2 

AE Tec. 9 F CM 

Batxillerat
, FP de 
segon 
grau o 
C.F de 
grau 
superior 

C1   
13.111,

25 
  Jornada estàndard   1 

Tècnic/a mitjà/ana d'esports  
SP 

A2 
1
8 

  
  66 L CM 

Diplomat
ura o 
grau  

C1   
6.623,9

7 
  Jornada estàndard   1 

Tècnic/a mitjà/ana 
Promoc.eco. i Inserció laboral 

SP A2 
1
8 

    32 L CM 
Diplomat
ura o 
grau  

C1   
5.156,0

7 
  Jornada reduïda   1 

Telefonista-Recepcionista a 
de l'OAC  

SG C2 
1
4 

    67 L CM 

Graduat 
escolar, 
FP de 
primer 
grau o 
C.F.G.M. 

C1 C.C. 
6.132,8

2 
  Jornada estàndard   1 

Treballador/a familiar SP C2 9 AG   39 L CM 

Graduat 
escolar, 
FP de 
primer 
grau o 
C.F.G.M. 

C1 C.C. 
7.903,0

8 
  Jornada estàndard   2 

Treballador/a Social SP A2 
1
8 

    37 L CM 

Diplomat
ura o 
grau en 
Treball 
social  

C1 C.C. 
5.156,0

7 
  Jornada estàndard   1 

Tresorer/a  SG A1 
2
2 

AG   3 F 
Conc
urs  

Llicenciat
ura o 
grau en 
Dret, 
Ciències 
Polítiques 
i de 
l'Administ
ració, així 
com en 
Ciències 
Polítiques 

*   
17.460,

34 
  Jornada estàndard   1 
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i 
Sociologi
a, 
Economia
, ADE o 
en 
Ciències 
Actuarials 
i 
Financere
s. Ser 
funcionari 
del Cos 
d’Habilita
ció 
Nacional 
correspon
ent. 

Vigilant Zones blaves SG?? C2 
1
0 

        CM 

Graduat 
escolar, 
FP de 
primer 
grau o 
C.F.G.M. 
Haver  
superat el 
curs 
específic 
impartit 
per 
l'E.P.C. 

B2 C.C.  
4.614,2

2 
  Jornada estàndard   1 

Zelador/a de medi ambient ST AP 9 AE SE 68 F CM 

Certificat 
d'escolari
tat o 
equivalen
t  

B2 C.C.  
6.226,6

6 
  Jornada estàndard   1 
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Carrer Sant Antoni, 13 

08394 Sant Vicenç de Montalt 

Tel. 93 791 05 11 - Fax: 93 791 29 61 

http://www.svmontalt.cat 

Per tot el que s’ha exposat es PROPOSA AL PLE l’adopció dels següents 
acords: 
 
Primer.- Aprovar la Relació de Llocs de Treball corresponent a l’any 2018 
detallada anteriorment. 
 
Segon.- Publicar el present acord al Butlletí Oficial de la Província de 
Barcelona. 
 
 
B.- INTERVENCIONS. 
  

A continuació es reflecteixen les opinions sintetitzades de cada grup municipal 
d’acord amb l’article 109 del Real Decreto 2568/1986, de 28 novembre, pel qual 
s’aprova el Reglament d’Organització, Funcionament i Règim Jurídic de les 
Entitats Locals, remetent-se expressament a l’àudio del Web municipal si es vol 
l’audició de la Sessió plenària. 
 
El senyor Enric Pardo Matas, portaveu d’ERC, pren la paraula per preguntar si 
hi haurà una Oferta Pública d’Ocupació. 
 
El senyor Alcalde li explica que hi havia treballadors arrossegant contractes 
d’obra i servei antics, que es tractava de personal estructural. El que s’ha fet és 
incloure’ls a la plantilla, perquè ja estaven pressupostats. Una altra cosa és la 
lluita contra l’interinitat, que caldrà dins el primer trimestre, aprovar l’oferta 
pública d’ocupació. Des de RRHH s’estan revisant les fitxes del personal i 
veure els treballadors amb adscripcions personals i colꞏlectives. S’està parlant 
amb els representants dels treballadors i també es tindrà en compte les 
persones que estan a punt de jubilar-se, per no haver-los de fer passar cap 
procés.  
 
El senyor Pardo manifesta que Esquerra s’alegra de les notícies. S’ha de 
complir la normativa i s’ha de donar seguretat als treballadors.  
 
El senyor alcalde explica que la intenció és que els treballadors de la casa 
comptin amb un 33% dels mèrits de cara al procés. També recorda que si 
algun interí no es presenta al procés o no guanya la plaça, té dret a ser 
indemnitzat amb 20 dies per any treballat. 
 
C.- ACORDS 
 
Finalment, es procedeix a la votació amb el següent resultat:  
 
GRUP Nº VOT 
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vots 

CIU 7 SÍ 

9SV 2 SÍ 

ERC+AM 2 SÍ 

C’s 1 SÍ 

PSC 1 SÍ 

PP 1 SÍ 

 

El PLE acorda, per unanimitat l’aprovació dels acords detallats a la part 
expositiva. 

 
 
Tercer.- PRP2017/1315   APROVACIÓ, SI ESCAU, DE L'AGENDA DE 
PARTICIPACIÓ CIUTADANA DE L'ANY 2018.    
 
Identificació de l’expedient :  
 
Departament/ Solꞏlicitant: REGIDORIA DE PARTICIPACIO CIUDADANA 
Expedient:  2017/1370 97 GENSVM  
Contingut: APROVACIÓ, SI ESCAU, DE L'AGENDA DE PARTICIPACIÓ 
CIUTADANA DE L'ANY 2018. 
 
 
A.- PRESENTACIÓ DE LA PROPOSTA 
 
Explica la proposta el senyor Amadeu Clofent Rosique, regidor de Participació 
Ciutadana i portaveu de CiU.  
 
Des de la Regidoria de Participació ciutadana s’ha elaborat l’agenda de 
participació de l’any 2018. Explica que en l’agenda s’hi inclouen els assumptes 
que es considera que requereixen intervenció de la ciutadania. No vol dir que 
no s’hi puguin incloure temes al llarg de l’any. També explica la diferència amb 
el pressupost participatiu. L’agenda preveu la formació d’un grup de treball, no 
es tracta d’una consulta. Normalment s’hi tracten assumptes com per exemple 
una inversió important on s’hi puguin decidir aspectes. 
 
 

L’AGENDA DE PARTICIPACIÓ 

Què és l’agenda de participació? 
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L’agenda participativa és un recull dels temes sobre els quals es preveu dur 
a terme algun tipus de procés de participació a Sant Vicenç de Montalt. 

Què s’hi inclou? 

En aquesta agenda s’hi inclou la definició i temporalització dels processos 
participatius que es volen dur a terme durant l’any 2018 al nostre poble, 
esdevenint un clar instrument de planificació, per evitar la improvisació. 

Quina utilitat té? 

Permet una major coordinació i planificació a l’Ajuntament, tant a nivell polític 
com tècnic. Però sobretot permet que el conjunt de la ciutadania conegui 
amb antelació aquells aspectes en els quals se’ls demanarà la seva opinió, 
de forma que es puguin informar, i si ho creuen pertinent, generar els espais 
de reflexió previs (principalment en el cas de les entitats). 

Quan s’aprova? 

L’agenda s’aprovarà cada any, coincidint amb l’aprovació del pressupost 
municipal. Prèviament, s’aprofitarà l’Audiència Pública de Pressupostos per 
presentar-la a la ciutadania. 

Es podrà modificar? 

Aquest agenda es podrà modificar, si es considera oportú, en funció de la 
incorporació de noves necessitats participatives. 

Per tal de donar continuïtat al grup de treball constituït en el marc del 
Consell de Vila per l’estudi de les possibilitats de recuperació del camí del 
Montalt (iniciat 2014).  
 
Per tant es proposa al Ple l’adopció dels següents acords: 
 
Primer.- Aprovar l’agenda de participació de l’any 2018. 
 
Segon.- Donar publicitat del present acord a la pàgina web municipal. 

 

B.- INTERVENCIONS. 
  

A continuació es reflecteixen les opinions sintetitzades de cada grup municipal 
d’acord amb l’article 109 del Real Decreto 2568/1986, de 28 novembre, pel qual 
s’aprova el Reglament d’Organització, Funcionament i Règim Jurídic de les 
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Entitats Locals, remetent-se expressament a l’àudio del Web municipal si es vol 
l’audició de la Sessió plenària. 
 
 
 
El senyor Benito Pérez González, regidor de C’s, agraeix al regidor les 
explicacions donades. Vol saber si el que ha dit de possar el nom a una plaça 
és un tema que ja s'ha inclòs o decidit.  
 
El nenyor Clofent li respon que no, que només és un exemple. 
 
El senyor Enric Pardo Matas, portaveu d’ERC, repeteix els arguments explicats 
a la Comissió Informativa. Creu que participació ciutadana és una altra cosa, 
que cal motivar la població. Agraeix que al pressupost participatiu s’hagi inclòs 
la possiblitat “Altres” apuntada per la regidora d’Esquerra, Berta Sala. Però creu 
que cal anar més enllà, falta motivació. Per exemple, es podria portar a 
participació el tema de la seguretat, o també l’enfoc dels esports. Es té un 
termini d’un any per copsar les opinions de la ciutadania. 
 
C.- ACORDS 
 
Finalment, es procedeix a la votació amb el següent resultat:  
 
GRUP Nº 

vots 
VOT 

CIU 7 SÍ 

9SV 2 SÍ 

ERC+AM 2 SÍ 

C’s 1 SÍ 

PSC 1 SÍ 

PP 1 SÍ 

 

El PLE acorda, per unanimitat, l’aprovació dels acords detallats a la part 
expositiva. 

 

 
No havent més assumptes a tractar, el senyor President dóna per acabada la 
sessió i l’aixeca, de la qual estenc, com a Secretària, aquesta acta. 
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La Secretària                   Vist i plau, 
        L’alcalde president 
 


